
Naši kraji in ljudje
• DRAVLJE

— Rekonstrukcija in as-
faltiranje Sojerjeve in dela
Vodnikove ceste je slabo
opravljeno, čeprav je vse
skupaj stalo nad 20 milijo-
nov din.

Svet za komunalne zade-
ve pri občinski skupščini je
na svoji seji temeljito ana-
liziral tozadevno pritožbo
sveta krajevne skupnosti, ki
jo je podprla tudi krajevna
SZDL in ugotovil med dru-
gim, da bo komunalno pod-
jetje TLAK iz Šentvida, ki
je opravilo to delo, takoj
spomladi na svoje stroške
odpravilo omenjene po-
manjkljivosti in sicer še
pred tehničnim pregledom.
S pogodbo je bila določena
tudi dveletna jamstvena
doba za izvršeno delo, ra-
čunajoč od dneva tehnične-
ga pregleda in prevzema.

• HINKO SMREKAR

— Zakaj se po končani
gradnji ne uredi okolice in
odstrani kupov zemlje?

Po gradnji stanovanjske-
ga bloka v Verovškovi ulici
41, 43 in 45 so ostali kupi
zemlje, po katerih sedaj te-
če deževnica v kleti sosed-
nje stanovanjske hiše (v
Cernetovi ulici). Sredstva
za ureditev okolice so vra-
čunana že v pripravljalna
dela za gradbišče ter je tak
postopek neopravičljiv. Zbor
volivcev je sklenil, da bo
vložil tožbo proti gradbene-
mu podjetju.

V pravdi pred sodiščem
se je gradbeno podjetje Pio-
nir iz Novega mesta, ki je
s sredstvi Ljubljanskega in-
vesticijskega zavoda zgradil
ta blok, branilo, da so stano-
valci prosili, naj podjetje
ne odstrani vse odvečne ze-
mlje, ker bi jo prebivalci
novega bloka želeli upora-
biti za ureditev vrtov in ze-
lenic.

Odsek za gradnje in ko-
munalo pri naši občinski
skupščini je že izdal nalog,
naj sedaj to zemljo prepe-
ljejo v jamo pri bivši goz-
darski šoli, ki jo še vedno
občani in drugi uporabljajo
za odlaganje odpadkov. Ta-
ko bosta na območju te kra-
jevne skupnosti urejena kar
dva boleča problema. J. P.

— Kaznivo samovoljno
razpolaganje s splošnim
ljudskim premoženjem

Prebivalci barak v Ale-
šovčevi ulici 74 (a, b in c)
samovoljno razpolagajo s
stanovanjskimi prostori in
svetom okrog njih. Ob izse-
litvi oddajajo namreč bivši
prebivalci teh barak izpraz-
njene prostore proti nagra-
di drugim. Podobno oddaja-
jo tudi dele parcele, ki je
sicer splošno ljudsko pre-
moženje, raznim interesen-
tom za postavitev stano-
vanjskih prizidkov in garaž.
Zaradi takih samovoljnih
postopkov prihaja med pre-
bivalci tudi do prepirov, ki
motijo sosede.

Na pritožbo volivcev je
upravni organ pri občinski
skupščini sklical zastopnike
vseh zainteresiranih. Komi-
sija je ugotovila, da so to
barake bivšega gradbišča
Slovenija ceste. Le-to je
namreč tri z družinami na-

seljene barake predalo s
pogodbo v upravljanje iz-
voljenemu svetu stanoval-
cev. V tej pogodbi je tudi
določeno, da teh prostorov
v barakah stanovalci ne
smejo prodajati in ob selit-
vi naseljevati z novimi pre-
bivalci, temveč izpraznjene
prostore porušiti. Svet sta-
novalcev pa ni izvrševal
sklenjene pogodbe.

Komisija je sklenila, da
bo zaradi nesposobnosti sve-
ta stanovalcev podjetje Slo-
venija ceste z dodatno po-
godbo izročilo te provizorije
v upravljanje svetu krajev-
ne skupnosti, ki bo v pri-
hodnje odgovoren za do-
sledno izvrševanje sklenje-
ne pogodbe. J. P.

• LITOSTROJ

— Nujna je komunalna ure-
ditev okolice osnovne šole
Hinka Smrekarja

Na območju krajevne sku-
pnosti Litostroj je precej
zanemarjenih predelov, med
njimi zlasti okrog osnovne
šole Hinka Smrekarja. Za
komunalno ureditev teh
predelov je bilo letos od
planiranih 10 milijonov di-
narjev v ta namen do reba-
lansa uporabljeno samo pol
milijona, medtem ko je bilo
preostalih 9 in pol milijona
din nato črtanih. Tak posto-
pek ni pravilen, trde vo-
livci.

Zaradi obolelosti projek-
tanta za to območje ni bil
narejen ureditveni načrt.
Brez tega pa bi bila vsaka
večja poraba sredstev ne-
opravičena, kajti lahko bi
že nekaj let pozneje rušili
to, kar bi sedaj uredili.

Ureditveni načrt je sedaj
narejen ter bo to območje
urejeno letos, seveda če bo-
do investitorji gradnje sta-
novanjskih blokov poravna-
li svoje obveznosti za ko-
munalno ureditev okolice.

M. P.

0 MEDNO

— Dograjeno je vodovod-
no omrežje, več o tem beri-
te pod Stanežiče.

• MEDVODE

— Popraviti je treba tudi
cesto Medvode—Zbilje.

Za asfaltiranje okrog 700
metrov ceste v Podreči je
predvidenih 20 milijonov
din, kar je po mnenju vo-
livcev preveč, zato predla-
gajo, naj se presežek teh
sredstev uporabi za popra-
vilo ceste Medvode—Zbilje.

Gradbeno pod jetje Sloveni-
ja ceste je za popravilo ce-
ste v Podreči dalo ponudbo
v višini skoraj 25 in pol mi-
lijona din, Cestno podjetje
Kranj pa v višini 20,718.748
din; torej 20 milijonov, ki
so bili lani vneseni v plan
za to popravilo, ne bo za-
dostovalo. Zato bo delo kon-
čano šele letos.

— Samopomoč občanov pri
gradnji vodovoda v trikotu.

Svet krajevne skupnosti
je ponudil pomoč prebival-
cev pri izkopu jarkov za
vodovod, da bi tako s pred-
videnim 1 milijonom dinar-
jev lahko naredili več. Pri
tem je bilo ugotovljeno, da
bi prebivalci lahko izkopali

ali zasuli jarke v dolžini 70
metrov, torej v vrednosti do
200.000 dinarjev, vendar je
vprašanje, ali bi ne bilo
umestneje, da to delo opra-
vi hitro in učinkovito bager.
Vprašanje je namreč, koliko
časa bi za tako delo potre-
bovali občani sami.

— Previsok komunalni pri-
spevek

Volivci so mnenja, da je
predvideni komunalni pri-
spevek v višini 1,5 milijona
din za en stanovanjski ob-
jekt previsok, ker menijo,
da so v naselju medvoškega
trikota komunalne naprave
že delno urejene. Svet za
komunalne zadeve pri ob-
činski skupščini bo zaradi
tega to vprašanje posebej
preučil, kajti za kakršnokoli
poznejše dodatno komunal-
no urejanje na tem območ-
ju ne bo nobenih sredstev
več.

• PODUTIK

— Priključitev novega na-
selja na vodovodno omrežje

Po sklepu sveta za komu-
nalne zadeve pri občinski
skupščini bodo novo naselje
montažnih hišic v Podutiku
priključili na vodovodno
omrežje pod pogojem, če
bodo z vplačanimi komu-
nalnimi prispevki zgrajeni
tudi prezračevalni jaški na
že zgrajenem vodovodnem
omrežju.

— Kaj je s prezračevalnimi
jaški pri vodovodnem
omrežju?

Volivci Podutika ugotav-
ljajo, da so za gradnjo vo-
dovoda prejeli do sedaj
okrog 17 milijonov dinarjev,
s svojim delom in materia-
lom pa so sami prispevali
okrog 30 milijonov din. Ker
pa je za prezračevalne ja-
ške potrebnih še 1,750.000
dinarjev, žele dobiti ta sred-
stva iz letošnjega proraču-
na.

Po sklepu bo sklad za ko-
munalno urejanje zemljišč
predvidel letos potrebna
sredstva, vendar bi svet
krajevne skupnosti moral
takoj dostaviti točen popis
potrebnih del s predraču-

• PRZANJ

— Neupravičena ukinitev
gozdne poti

Lastnik novozgrajene sta-
novanjske hiše na bivši Ha-
betovi parceli je preoral
edino gozdno pot, ki pelje
iz naselja Pržanj v gozd
(med Nebčevo in Habetovo
stanovanjsko hišo). Tu je
zasadil sadno drevje ter
hkrati prepovedal uporabo
bivše poti, čeprav je vknji-
žena služnostna pravica ho-
je in vožnje za posestnika
gozda na hribu. Nobenega
dvoma ni, da novi lastnik
nima pravice samovoljno
prekopavati cestišče in na
njem zasajati sadno drevje.

— Cesto y novem naselju
grade le iz prsti

Prebivalci novega naselja
v Podutiku se sprašujejo,
ali bo ustrezala lokalna ce-
sta, ki jo grade izključno iz
prsti. Odgovor na to vpra-
šanje se glasi: Za spodnji
ustroj ceste (gradnja v I.
fazi) je bil uporabljen ma-
terial, ki je ostal ob rekon-
strukciji Vodnikove ceste.
Na to spodnjo plast pride še
tampon (v debelini 25 do 30

cm) in šele na njega asfalt-
na površina cestišča, ki bo
takrat enakovredno drugim
sodobno grajenim cestam.

• SENICA

— Ureditev ceste Senica
—Jeprca do ceste v Škofjo
Loko

Volivci predlagajo, da bi
njihov gradbeni odbor (Mi-
lan Tehovnik, Tomislav Ob-
lak in Valentina Križaj) s
pomočjo vseh vaščanov ure-
dil to cesto, ki jo nujno po-
trebujejo. Zaradi tega pro-
sijo, da predvidenih 700.000
din dodele njim ter hkrati
predpišejo obseg del, ki mo-
rajo biti s tem zneskom
opravljena.

Sklad za komunalno ure-
janje zemljišč bo ta predlog
upošteval in dal na razpo-
lago 700.000 din, seveda le
pod pogojem, da bodo dela
tudi strokovno pravilno
opravljena.

• SMLEDNIK

— Nadaljevanje ustavljene
gradnje kanalizacije

Nadaljevali bodo z grad-
njo kanalizacije, ker bo

manjkajočih 649 tisoč din
med predvidenimi in dejan-
skimi stroški za to gradnjo
plačanih iz sklada za ceste.
Ceprav so pri tem delu zelo
prizadevno sodelovali do-
mačini, so vendarle pred+
videni stroški precej nižjj
od dejanskih.

• STANE2ICE

— Dograjeno je vodovodno
omrežje

Na območju krajevne
skupnosti je bilo lani dogra-
jeno vodovodno omrežje.
Graditi smo ga začeli leta
1962 v Stanežičah in Dvoru,
nato pa smo vsako leto na-
daljevali z gradnjo v mejah
danih možnosti.

Pri prostovoljnem delu so
sodelovali vsi odrasli za de-
lo sposobni prebivalci, ki so
opravili zemeljska dela v
dolžini skoraj 3 km oziroma
v vrednosti 4 in pol milijo-
na din, medtem ko smo za
gradbeni material in stro-
kovno delo prejeli od ob-
činske skupščine 6,640.000
din.

Občani se občinski skup-
ščini zahvaljujemo za razu-
mevanje. R. P.


